

香港青年協會賽馬會社會創新中心 SIConnect 申請須知

1. 申請資格

1.1 對社會創新或創業有興趣之人士。

2. 費用

2.1 在 2015 年內申請獲早鳥優惠港幣 600 元，有效期限至 2016 年底；

2.2 標準費用按月計算，不足一個月由下一個月開始計算。

SIConnect 一年為港幣 1,200 元，每月港幣 100 元；

2.3 有效期限最少申請至該年年底；

3. SIConnect 福利

3.1 可於「社創中心」之公共空間活動；

3.2 以優惠價格使用「社創中心」之辦公空間、場地及設施；

3.3 優先參加「社創中心」之活動；

3.4 享有「社創中心」合作伙伴之商戶優惠；

3.5 費用為每年港幣 1,200 元。

4. 申請手續

4.1 申請表格可於「社創中心」網頁下載；

4.2 請將已填妥之申請表格以電郵方式交回「社創中心」，電郵標題請註明「SIConnect Application」；

4.3 成功申請者將獲秘書處通知安排付款手續；

4.4 「社創中心」保留解釋及修改細節之一切權利。

5. 查詢

5.1 如有查詢，歡迎聯絡「社創中心」秘書處：

- ◆ 電話：(852) 39568001
- ◆ 電郵：sic@hkfyg.org.hk
- ◆ 網址：m21.hk/sic

The Hong Kong Federation of Youth Groups

Jockey Club Social Innovation Centre

SICconnect Application Notes

1. Eligibility

1.1 Individuals interested in social innovation and entrepreneurship.

2. Fee

2.1 Early Bird discount is \$600 and valid until the end of 2016.

2.2 Standard fee is counted on monthly basis and counted since next month if not a full month at the time of application. Annual SICconnect fee is HK\$1,200;

2.3 Applicant shall apply for a period at least until the end of the year.

3. Benefits

3.1 Have access to the common area of the SIC;

3.2 Enjoy special rate for applying the office space, premises, and facilities of SIC;

3.3 Have priorities in joining SIC programmes / activities;

3.4 Enjoy special offers provided by SIC's partners.

4. Application Procedures

4.1 Please download the application Form at SIC website;

4.2 Please submit the completed application form by email with the email subject "SICconnect Application";

4.3 Successful Applicants will be informed about details of the payment method;

4.4 The SIC Secretariat reserves the right of final decision and the right to amend or interpret all details.

5. Enquiries

5.1 Please contact the Secretariat if you have any questions:

- ♦ Phone: (852) 39568001
- ♦ Email: sic@hkfyg.org.hk
- ♦ Website: m21.hk/sic